
Mega skorumpovaný americký agent Naď sa
poistil pre prípad pádu vlády. Politik Hlasu:
Toto podpísal deň pred hlasovaním o
nedôvere!
- CZ24 News | 13. prosince 2022

SLOVENSKO: Naď si mal poistiť pád vlády! Oklamal Hegerov kabinet aj Matoviča? Minister
obrany Jaroslav Naď (OĽANO) tvrdí, že v prípade neschválenia rozpočtu bude ohrozená
bezpečnosť Slovenskej republiky. Schválením zákona roka podmieňuje aj zvýšenie platov
vojakov. Tí popri učiteľoch, úradníkoch a ďalších profesiách ostali vládou zatiaľ zabudnutí.
Lekári majú pri tom v tom istom čase po novom zarábať až 4500 eur mesačne. Odborník a
poslanec strany Hlas-SD Peter Kmec tvrdí: Naď si svoje strašlivé argumenty za rozpočet
vymýšľa a manipuluje tak verejnou mienkou.

„Prvý argument – bude ohrozená bezpečnosť krajiny. To hovorí minister, ktorý poslal na
Ukrajinu výzbroj a výstroj bez zabezpečenia jej náhrady a spolieha sa pri ochrane nášho
vzdušného priestoru výhradne na spojencov. Druhý argument – je ohrozené zvyšovanie
platov vojakov. K platom som sa vyjadril nedávno a len zopakujem: za takmer tri roky jeho
ministrovania nedostali vojaci žiadne finančné navýšenie. A teraz im minister ponúka 7%
(pri inflácii 16-20%) s podmienkou, že bude schválený rozpočet. Pýtam sa, prečo neboli
navyšované platy v predchádzajúcich rozpočtoch napriek tomu, že to minister pred voľbami
sľuboval,“ pripomenul Kmec.

Žiadna katastrofa sa vraj nekoná
A vzápätí opozičný politik pokračoval v rozsiahlom rozkladaní argumentov ministra obrany: Tretí
argument. To sú ohrozené modernizačné projekty. Minister Naď hovorí, že nebude mať
zdroje na financovanie modernizácie. To je opäť ďalším zavádzaním parlamentu a
verejnosti. V roku 2022 malo MO SR na modernizáciu a infraštruktúru približne 638 mil., v
roku 2023 rozpočet predpokladá cca 699 mil. Ak nebude rozpočet 2023 schválený, tak
ministerstvo obrany dostane v rozpočtovom provizóriu de facto rovnakú sumu ako minulý
rok. Žiadna katastrofa.“

Naďove utajované zmluvy
Podľa Kmeca nie je jasné, na čo chce Naď minúť 500 miliónov eur, ktoré po novom žiada od vlády a
od ministerstva financií. Chce tým pravdepodobne povedať, že Naď by mal mať aj pri rozpočtovom
provizóriu dosť prostriedkov na to, aby bol schopný vojakom platy predsa len navýšiť. Existuje však
možnosť, že „tajomné“ peniaze majú smerovať do utajovaných projektov, uzatvorených na základe
viac ako 50 utajovaných zmlúv.

Za čo teda je potrebné zaplatiť? – pýta sa Kmec
„Vieme iba o tom, že reálne sú rozbehnuté iba dva veľké (veľké, rozumej nad 200 mil.)
modernizačné projekty: doplatenie stíhačiek F16 a kolesové vozidlá 8×8. Upozorňujem, že
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zmluva na pásové vozidlá ešte nie je ani podpísaná a projekt tak zatiaľ nebeží. A teda, za čo
teda je potrebné zaplatiť? Za stíhačky musí zaplatiť poslednú veľkú splátku 185 mil. Za
vozidlá 8×8 je podľa doložky vplyvov materiálu č. UV-11213/2022 potrebné v roku 2023
uhradiť približne 34 mil. EUR . Na pásové vozidlá (opakujem stále nie je podpísaná zmluva)
je v materiáli vlády č. UV-25480/2022 je v roku 2023 plánovaná splátka vo výške 0,-
EUR,“ analyzuje situáciu Kmec.

Klame Matovičovi?
Ako je z médií zrejmé, ochota ministra financií SR Igora Matoviča platiť podobné projekty je v
súčasnom stave značne obmedzená. Zdá sa dokonca, že by sa Naď s Matovičom mohol v prípade
neschválenia rozpočtu dostať aj do doteraz nevídaného otvoreného konfliktu.

„Takže je na mieste otázka, načo chce minister obrany minúť skoro pol miliardy EUR, keď
tak nutne musí prejsť rozpočet?! Potrebuje túto pol miliardu na splácanie utajovaných
zmlúv alebo sú reálne splátky iné ako boli uvedené v doložkách vplyvov? Oklamal minister
Naď vlastnú vládu a ministerstvo financií pri ich schvaľovaní alebo klame dnes? Toto sú
zásadné otázky, na ktoré by sme radi počuli odpovede bez strašenia a zavádzania občanov
tejto ťažko skúšanej krajiny,“ dodal.

Zdroj: fb/peterkmecpoliticia

Kmec neskôr na sociálnej sieti uviedol, že Naď „si poistil prípadný pád vlády“. „Ministerstvo
obrany deň pred hlasovaním o dôvere dokončilo najväčší nákup Hegerovej vlády vo výške
1,7 mlrd. Eur za 152 pásových vozidiel CV 90,“ vyhlásil politik Hlasu.

Pripomenul, že ide o „tender, ktorý vykazuje jasné prvky nevýhodnosti, klientelizmu a
netransparentnosti bol podpísaný deň pred hlasovaním o nedôvere vláde.“

„Zjavne sa niekto poponáhľal a nenechal nič na náhodu. Naď si zjavne poistil tento tender,
pretože zajtra už nemusí sedieť v kresle ministra. Takto vyzerá politická kultúra v
prevedení týchto “demokratov”. Takto vyzerá tá ich iná vládna kultúra,“ dodal Naď.

ZDROJ: ereport.sk
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